006377  通用多色套印丝网印刷机微调台
006377 Universal multicolor overprint screen printing micro adjust table
     本微调台专门应用于无微调装置的多色套印丝网印刷机，如各种四色四工位；六色六工位，八色八工位等轮转丝网印刷机（俗称八爪鱼丝印机）。我公司生产的M和A型四色四工位和六色六工位均可使用本微调台。
This micro adjust table is specially used for multi-color overprint screen printing machines without micro adjust device, such as various four-color four-station screen printing machine; Six color six station screen printing machine, eight color eight station screen printing machine (commonly known as octopus screen printing machine). This micro adjust table can be used for the M and A type four color four position and six color six position that produced by our company.
       本微调台只需安装在一个印刷台版上，所有网板均在此台版上进行对版，全部完成后，所有台版均套色对位全部达到对色准确，即可准确套色印刷。无需每个台版对标套色。
套色完成后，可将本微调台的四周八个微调旋钮板卸下，本台版与其它台版可同样印刷使用，需要对版套色时，将八个微调旋钮板安装上即可使用。
This micro adjust table only needs to be installed on a printing pallet, and all screen plates shall be calibrated on this pallet. After all is completed, color matching of all pallet shall be accurate. There is no need to match the color of each pallet.
After color matching, you can remove the eight micro adjust knobs around the table. This table and other pallets can be printed in the same way. When color matching is needed, install the eight micro adjust knobs and use them.
       本微调台安装有八个微调旋钮，每边各有2个微调旋钮，微调旋钮固定板安装在台版背面。微调旋钮板插入固定板，可根据不同网框尺寸将微调旋钮板在背面固定板前后或左右移动，以适合微调旋钮能够对网板进行微调。
This micro adjust table is equipped with eight knobs, two on each side, and the fixing plate with micro adjust knobs is installed on the back of the pallet. The micro adjust knob board is inserted into the fixed board, and the micro adjust knob board can be moved back and forth or left and right according to different screen frame sizes, so as to fit the micro adjust knob to micro adjust the screen plate.
       使用方法：Usage:
1， 将固定板安装在台版背面（说明书中图示的安装图示外尺寸450*550毫米的T
恤台版，其它尺寸的可根据台版的尺寸适当调整）
1. Install the fixing plate on the back of the pallet ( installation diagram shown in the manual is outside 450*550 mm T shirt pallet,other sizes can be adjusted according to the size of the pallet)
2， 将网框安装在夹头上并固定紧；
Install the screen frame on the clamp head and fix it tightly;
3， 将微调旋钮板插入四面的固定板，并根据网框大小将微调旋钮头部距离10毫米
左右，将微调旋钮板下面的手拧螺丝拧紧固定。
 Insert the micro adjust knob board into the  fixed boards, and adjust the distance of the knob head to 10mm according to the size of the screen frame.
 screw the hand screw under the micro adjust knob plate and fix it.
4， 将已经固定好的网板对版标记点印在台版上；
Print the fixed screen plate marking points on the pallet;
5， 移开网板，将下个网板移动至本台版上，轻微松开夹头旋钮（网框可轻微移动），
根据台版上的对版标记点，通过八个微调旋钮进行微调，将此网板上的对版标记与台版上的对版标记完全对应，然后拧紧网框把手，此网板微调完成。以此类推完成其它网板的微调。
Remove the screen plate, move the next screen plate to this pallet, slightly loosen the knob of the clamp(the screen frame can be slightly moved).
According to the marking points on the pallet, by micro adjusting eight micro adjust knobs , the marking on the screen plate and marking on the pallet are completely corresponding, and then tighten the handle of the screen frame, the micro adjust of the screen plate is completed. The completion of other micro adjust screen plate.
6， 所有网版都调整完成后，其它台版无需再套色微调。
After all the screen plate is adjusted,  other pallets do not need to micro adjust .
7， 松开微调旋钮板下面的把手，取出旋钮板，即可进行印刷。
Loosen the handle under the micro adjust knob board, take out the knob board and print.
本微调台的固定板可直接用自攻丝固定在木质台版上；对铝制台版或其它材料的台
版，可使用双面胶或合适的胶水粘贴在台版背面即可。
[bookmark: _GoBack]       The fixed board of the table can be directly fixed on the wooden table plate with self-tapping; As for pallet made of aluminum or other materials, user can use double-sided adhesive or the appropriate glue paste on the back of the pallet.
